

郑老师好, KACLT2026预算项目申请已走完流程, 最终批复支持总金额4万美元(详见批复情况), 这是我们开展合作的首个年度, 请务必把项目做好做扎实, 确保经费使用合规高效, 为后续合作打下良好的基础。

接下来需要做以下工作:

- 1.请提供KACLT可接受中国银行总行汇款的收款账户信息(所需账户信息如下), 确保经费能顺利汇出
- 2.请按批复情况执行项目预算, 如有调整(如项目因故无法开展), 请及时告知, 未经我方同意, 我方资助的经费不能转用于其他项目。项目执行完毕后, 请提交项目总结及经费使用决算。同时可设计2027年项目预算

2026年项目批复情况

- 1.农历新年庆祝活动:KACLT自筹经费开展
- 2.年度教师培训项目:KACLT自筹经费开展
- 3.“龙腾肯塔基”中文项目进社区推广活动:支持临时工作人员和表演者劳务费5000美元, 宣传费4000美元, 文化材料费6000美元, 合计15000美元。
- 4.支持当地高中生到开设中文项目的大学参访:支持带队教师代课费4000美元, 文化活动材料费3000美元, 交通和租车费5000美元, 餐费3000美元, 合计15000美元
- 5.小学课后中文及文化体验项目:支持教师/助教津贴3000美元, 教材与学习用品3000美元, 文化活动材料3000美元, 宣传费1000美元, 合计10000美元
- 6.肯塔基州教育领袖中国行:请申请YES支持
- 7.肯塔基州中学生访华团项目:限于财务规定, 请学生自行解决国际旅费

Dear Teacher Zheng, the budget application for the KACLT 2026 projects has been fully approved, with a total authorized funding of \$40,000 (please see the approval details below). As this is the first year of our collaboration, please ensure the projects are executed thoroughly and effectively, and that funds are utilized in a compliant and efficient manner, thereby laying a solid foundation for future cooperation.

The following steps are required next:

2026 Project Approval Details

1. Lunar New Year Celebration: To be funded by KACLT's own resources.

2. Annual Teacher Training Program: To be funded by KACLT's own resources.

3. "Dragon Soars in Kentucky" Chinese Program Community Outreach: Funding includes \$5,000 for temporary staff and performer fees, \$4,000 for publicity, and \$6,000 for cultural materials (Total: \$15,000).

4. Support for local high school students visiting universities with Chinese programs: Funding includes \$4,000 for substitute teaching fees for accompanying teachers, \$3,000 for cultural activity materials, \$5,000 for transportation and vehicle rental, and \$3,000 for meals (Total: \$15,000).

5. Elementary School After-School Chinese and Cultural Experience Program: Funding includes \$3,000 for teacher/teaching assistant stipends, \$3,000 for textbooks and supplies, \$3,000 for cultural activity materials, and \$1,000 for publicity (Total: \$10,000).

6. Kentucky Education Leaders' Trip to China:
Please apply for YES funding support.

7. Kentucky Secondary School Student
Delegation to China: Due to financial regulations,
students are required to cover their own
international travel expenses.